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Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Aflæggelse af beretning 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
4. Forslag til budget til godkendelse samt vedtagelse af nyt kontingent 
5. Valg til bestyrelsen. På valg efter tur er: Henning Ettrup og Kim Skelmose. Desuden er 

suppleanterne Kurt Strebel og Sigrid Ilsøe og Clausjannic Labuz på valg. 
6. Valg af revisor (på valg: Lars Ulrik Rasmussen) 
7. Behandling af indkomne forslag 
8. Eventuelt 

 
 

1. Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Lars Ulrich Rasmussen og referent: Sigrid Ilsøe 

2. Aflæggelse af beretning v. Henning Ettrup 

Der afvikles 3 bestyrelsesmøder om året, for bestyrelsens medlemmer og suppleanter. Der er nu lavet et 
færdigt udkast til nye etiske retningslinjer, som ligger på foreningens hjemmeside, hvor bemærkninger 
modtages. Foreningen har fået ny hjemmeside, stor tak Clausjannic Labuz for sit store arbejde med den. 
Der vil komme løbende tilføjelser og opdateringer. Foreningen har fået lyt logo.  Håndbogen er kommet i 
gang, endnu en stor tak til Clausjannic Labuz for sit arbejde. CES-mål er stadig 10 sites; der er i øjeblikket er 
der kun 5 sites, men stadig net og midler til flere. I forløbende år har der været offentlige ringmærknings-
dage arrangeret af ZM, og Lars var i Skagen under Fuglefestivalen 2010. Forslag om kursus i fedt/muskler, 
og nyt ringmærkningskursus i Gedser i foråret 2011. Nye tiltag fra foreningen er Månedens Foto, Årets Foto 
og Årets Ringmærker. Årsmøde afholdes samme sted næste år, medmindre andre tiltag dukker op. Debat 
om hvorvidt man skal være medlem af foreningen for at kunne skrive på foreningens nye hjemmeside, hvor 
nogle var for og andre var imod. Diskussion om kontingent (som er blevet sat op) og hvordan erhvervelse af 
flere medlemmer kan ske. Snak om hvordan man kan få flere CES-sites, hvor det blev fremlagt at 
foreningen kunne sende direkte opfordringer til potentialer, samt lave et forum på hjemmesiden. 
Beretningen blev godkendt 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab 2010 

Der var ingen bemærkninger eller spørgsmål til regnskabet, som følgende blev godkendt. 

4. Budget 2011 

Kontigentforøgelse fra 100 kr til 250 kr blev vedtaget, da budgettet blev godkendt. Diskussion om hvilken 
tidsperiode kontingentet dækker, forslag var 31/10 – 1/11 næste år. Budget godkendt. 



5. Valg til bestyrelse 

Henning Ettrup og Kim Skelmose på genvalg og blev begge genvalgt til bestyrelsen. Kurt Strebel og Sigrid 
Ilsøe var på genvalg som suppleanter og også blev begge genvalgt.  

6. Valg til revisor 

Lars Ulrik Rasmussen blev genvalgt som revisor. 

7. Indkomne forslag 

Intet.  

8. Eventuelt 

Henning fik vin som tak for sit arbejde som foreningens formand gennem de sidste 10 år siden foreningens 
start. Clausjannic Labuz blev kåret som Årets Ringmærker 2010 på grund af sit arbejde for foreningen ift. 
hjemmesiden og håndbogen. 


